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技术说明

1.紧固螺钉需采用12.9级或以上螺钉并按标准拧紧；
2.输出法兰可选用轴向或径向两种安装方式；
3.可选：输出前端盖可选用RJSⅡ-14前端盖，方便与RJSⅡ-14模组直接装配；
4.可选：嵌入式单维力矩传感器前端盖可选；
5.可选：驱动器可与模组分开安装以最大缩短长度，如有需要请联系我们；
6.支持OEM客户定制。
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Screw Holes for Axial Mounting on the Output Flange

Housing axial mounting screw hole

Hexagonal cylindrical head screw

Output flange radial mounting screw hole

Section A-A

Scale 1:1.5

View B

Scale1:1.5

Technical Description
1.Fastening screws should use screws of grade 12.9 or higher and be tightened according to the standard.
2.The output flange can be optionally installed axially or radially.
3.Optional: The output front cover can be replaced with the RJSⅡ-14 front cover for easy assembly with the RJSⅡ-14 module.
4.Optional: The front cover with an embedded single-axis torque sensor is available.
5.Optional: The drive can be separately installed from the module to minimize length. Please contact us if needed.
6.Supports OEM customization.
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